



СОЮЗ ОБЩЕСТВЕННЫХ ОБЪЕДИНЕНИЙ  
МЕЖДУНАРОДНАЯ ФЕДЕРАЦИЯ РУКОПАШНОГО БОЯ  
(МФРБ)/(НСИФ)

ПРЕЗИДИУМ

Россия, 127051, Москва, ул. Петровка д. 26, стр.4, тел./факс: +7(495) 107-91-40, +7(903) 960-59-16  
e-mail: [h2hfight@mail.ru](mailto:h2hfight@mail.ru) [h2hfight@yandex.ru](mailto:h2hfight@yandex.ru) Вебсайт: [www.hsif.world](http://www.hsif.world)

«УТВЕРЖДАЮ»

ПРЕЗИДЕНТ  
МЕЖДУНАРОДНОЙ ФЕДЕРАЦИИ  
РУКОПАШНОГО БОЯ



С.А. АСТАХОВ  
2022 г.

«СОГЛАСОВАНО»

ПРЕДСЕДАТЕЛЬ  
ФЕДЕРАЦИИ РУКОПАШНОГО БОЯ  
ПРАВООХРАНИТЕЛЬНЫХ  
ОРГАНОВ УЗБЕКИСТАНА



Р.М. ДЖУРАЕВ  
2022 г.

ПОЛОЖЕНИЕ

о Чемпионате мира по рукопашному бою 2022 года  
(юниоры, юниорки, юноши и девушки)

## 1. ЦЕЛИ И ЗАДАЧИ

Популяризация рукопашного боя в мире.

Укрепление дружественных связей с атлетами зарубежных стран.

## 2. ВРЕМЯ И МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ, ПРОГРАММА ЧЕМПИОНАТА

Чемпионат проводится с 19 по 23 мая 2022 года.

**Место проведения:** Узбекистан, город Бухара, предварительная часть пройдет в спортивном комплексе «Бухарский колледж олимпийского резерва».

Финальная часть состоится в Бухарском Амфитеатре.

**Проживание:** Проживание участников в Отеле «**TURON CITY PLAZA**»

**Программа чемпионата:**

19 мая – приезд и размещение команд;

19 мая – регистрация, аккредитация, взвешивание и медицинский контроль во всех весовых категориях («**TURON CITY PLAZA**»);

20- мая - торжественное открытие соревнований, предварительные поединки;

20-21 мая - предварительные поединки; полуфинальные поединки,

22- мая - финальные поединки, награждение;

23 мая - подведение итогов соревнования, совещание судей и представителей команд, отъезд команд.

## 3. ОРГАНИЗАЦИЯ И ПРОВЕДЕНИЕ ЧЕМПИОНАТА

Организацию и проведение первенства осуществляют:

- Союз общественных объединений «Международная федерация рукопашного боя» (МФРБ);
- Министерство туризма и спорта Республики Узбекистан;
- Федерация рукопашного боя правоохранительных органов Узбекистана (ФРБПО Уз.).

## 4. УЧАСТНИКИ

В дисциплине «**Поединок**» допускаются спортсмены: 14-15 лет юноши, 16-17 лет юноши и девушки, 18-21 лет юниоры и юниорки в следующих весовых категориях:

юноши 14-15 лет: 41 кг, 44 кг, 48 кг, 52 кг, 57 кг, 62 кг, 67 кг, 73 кг, 73+ кг

юноши 16-17 лет: 48 кг, 52 кг, 57 кг, 62 кг, 67 кг, 73 кг, 80 кг, 80+ кг

девушки 16-17 лет: 44 кг, 48 кг, 53 кг, 58 кг, 64 кг, 64+ кг

юниоры 18-21 лет: 57 кг, 62 кг, 67 кг, 73 кг, 80 кг, 88 кг, 97 кг, 97+ кг.

юниорки 18-21 лет: 48 кг, 53 кг, 58 кг, 64 кг, 70 кг, 70+кг

Состав команды: представитель 1, тренер 6, судья 4, спортсмены 37, по одному спортсмену от страны в каждой весовой категории.

Допускаются два спортсмена в каждой весовой категории от принимающей страны (Республика Узбекистан).

## 5. СУДЬИ

Судьи вызываются отдельным приглашением, согласованным с судейским комитетом МФРБ E-mail: **h2hfight@mail.ru**, **h2hfight@yandex.ru** Оплата работы, проживания и питания судей за счёт организаторов соревнований.

## **6. УСЛОВИЯ ПРОВЕДЕНИЯ, ПРИЁМА И ФИНАНСИРОВАНИЯ**

Соревнования проводятся по правилам Международной федерации рукопашного боя. Система проведения «олимпийская», третьих места два.

Расходы по приёму иностранных спортивных делегаций (проживание, питание) за счёт командирующих организаций. Расходы по проезду иностранных спортивных делегаций в Узбекистан, г. Бухара и обратно за счёт командирующих организаций.

Заявочный взнос: 50 долл. США с каждого спортсмена.

## **7. НАГРАЖДЕНИЕ**

Победители в каждой весовой категории награждаются медалями и дипломами I степени, призёры – медалями и дипломами соответствующих степеней.

## **8. ВЫЗОВ, ЗАЯВКА, КОНТАКТЫ**

**Настоящее Положение является вызовом на чемпионата мира.**

Подтверждение об участии с указанием количества спортсменов, представителей, тренеров и судей, подтверждение проживания в гостиницы передаётся в Оргкомитет соревнования до **10 мая 2022 года** по адресу: Узбекистан, 100019, г.Ташкент, улица Лабзак, дом 1.

Тел./факс +99871 241 44 43, *Электронная почта:* [fedrpo@yandex.ru](mailto:fedrpo@yandex.ru).

Контактные лица:

Тел. +99897 719 04 90 Дилором Алимова (Русский, Английский):

Тел.+99890 947 64 25 Сухроб Юсупов (Русский, Английский):

Сайт: [www.hsif.world](http://www.hsif.world)

Без предварительной заявки спортсмены к соревнованиям не допускаются. До **10 мая 2022 года** необходимо предоставить номера поездов и авиационных рейсов и время прибытия сборных команд в город Бухара.

Делегации, прибывшие согласно вызову, обязаны представить в комиссию по допуску через своего представителя заявку, документы, удостоверяющие личность членов спортивных делегаций, оригиналы договоров о страховании от несчастных случаев, жизни и здоровья участников соревнований, справку с отрицательным результатом ПЦР теста на **COVID-19**, государственный флаг и гимн (на диске).



СОЮЗ ОБЩЕСТВЕННЫХ ОБЪЕДИНЕНИЙ  
МЕЖДУНАРОДНАЯ ФЕДЕРАЦИЯ РУКОПАШНОГО БОЯ  
(МФРБ)/(HSIF)

ПРЕЗИДИУМ

26, bld.4, Petrovka str., Moscow, 127051, RUSSIA tel/fax: +7(495)107-91-40, +7(903)960-59-16;  
e-mail: [h2hfight@mail.ru](mailto:h2hfight@mail.ru) [h2hfight@yandex.ru](mailto:h2hfight@yandex.ru) Вебсайт: [www.hsif.world](http://www.hsif.world)

"APPROVED"

President of Hand-to-hand fighting  
Sport International Federation

  
S.A. Astakhov  
2022



"AGREED"

Chairman of Hand-to-hand fighting  
Federation of Law Enforcement Agencies  
of Uzbekistan

  
R.M. Djuraev  
2022



GUIDING PROVISION

for the World Championship in Hand-to-Hand Fighting 2022  
(Juniors (Men, Women), Young Athletes Group (Boys, Girls))

## 1. GOALS

Promotion of Hand-to-Hand fighting in the world  
Strengthening friendly relations with athletes of foreign countries.

## 2. TIME, PLACE, PROGRAM

**TIME:** The Championship will run **from 19<sup>th</sup> to 23<sup>rd</sup> of May 2022.**

**PLACE:** Uzbekistan, Bukhara, Olympic Reserve College and final fights are held in the Amphitheatre of Bukhara

**PLACE FOR LIVING:** Uzbekistan, Bukhara; Hotel 4\* «**TURON CITY PLAZA**»

### PROGRAM:

**19<sup>th</sup> May**– arrivals, accommodation, meeting of judges, accreditation, mandatory committee, weighing and medical control of participants (Uzbekistan, Bukhara, Hotel 4\* «**TURON CITY PLAZA**»);

**20<sup>th</sup> May** – preliminary fights, gala opening of the Championship.

**21<sup>th</sup> May** – quarter and semi-final fights.

**22<sup>th</sup> May** - finals, prize awarding, closing Ceremony, press conference.

**23<sup>th</sup> May** – departure of teams from Bukhara.

## 3. ORGANIZATION AND RUNNING

Organizations in charge of preparation, arrangement and running of the Championship:

- Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation (HSIF);
- Ministry of Tourism and Sport of Republic of Uzbekistan;
- Hand-to-Hand Fighting Federation of Law Enforcement Agencies of Uzbekistan;

## 4. PARTICIPANTS

Eligible athletes to participate in the Championship: boys' teenage groups 14-15 and 16-17 years, girls teenagers 16-17 years; juniors men 18-21 and juniors women 18-21, representing the official organizations of Uzbekistan and the World developing the sport - hand-to-hand fighting.

Team members: representative 1, coach 6, referee 4, athletes 37, one athlete per country in each weight category.

The country conducting the competition has the right to put the second team.

Competitions are held in the following weight categories:

**teenagers 14-15** – (kg) up to 41, 44, 48, 52, 57, 62, 67, 73, heavier 73.

**teenagers 16-17** – (kg) up to 48, 52, 57, 62, 67, 73, 80, heavier 80.

**girls teenagers 16-17** – (kg) up to 44, 48, 53, 58, 64, heavier 70.

**juniors men 18-21** – (kg) up to 57, 62, 67, 73, 80, 88, 97, heavier 97 кг.

**juniors women 18-21** – (kg) up to 48, 53, 58, 64, 70, heavier 70.

## 5. REFEREES

Referees for the Championship shall be recruited by special invitation agreed with Referee Committee of HSIF. E-mail: [h2hfight@mail.ru](mailto:h2hfight@mail.ru) or [h2hfight@yandex.ru](mailto:h2hfight@yandex.ru)

## **6. RULES AND ARRANGEMENTS**

The Championship is arranged and run in accordance with the Rules of the Hand-to-hand fighting Sport International Federation on website: [www.hsif.world](http://www.hsif.world) >> Refereeing >> Competitions rules.

Competitions are held with a personal and team event. Fights are held on the Olympic system, two third places.

The cost of receiving foreign sports delegations (meal, accommodation) at the expense of Sending Side. The cost of travel of foreign sports delegations to Uzbekistan, Bukhara and back, at the expense of the Sending Side.

Application payment is 50 US doll. from each athlete.

## **7. AWARDS**

Champions in each weight category are awarded with medals and diplomas of the 1st degree; Prize-winners are awarded with medals and diplomas of corresponding degrees. Champions coaches are awarded with diplomas.

## **8. INVITATIONS, APPLICATIONS, CONTACTS**

**This Guiding Provision is an official Invitation to the World Championship in Hand-to-Hand Fighting.**

A confirmation of participation, indicating the number of athletes, representatives, coaches and judges, is transmitted to the Organizing Committee of the championship until **May 10, 2022**. The application from the team is submitted with the name and surname of the athlete in English!

Email: [fedrpo@yandex.ru](mailto:fedrpo@yandex.ru)

For room reservation, you must send an email to [fedrpo@yandex.ru](mailto:fedrpo@yandex.ru) . Telephone for reservation , (09.00 - 21.00).

Accommodation of all participants of the Championship in the specified hotels is obligatory. In the case of self-placement, the participant is obliged to make a double entry fee.

**For visa support, as well as organizing a meeting of delegations and questions of a general nature, contact the Federation:**

Employee of the Federation: Dilya Alimova +99890 315 66 86 (English, Russia)

Employee of the Federation: Sukhrob Yusupov +99890 947 64 25 (English, Russia)

Without prior application, athletes are not allowed to compete. Delegations arriving at the call are required to submit to the credentials committee through their representative: an application (surname of athletes in English), identity documents of members of sports delegations, originals of contracts for insurance against accidents, life and health of participants, the (-) test of **COVID - 19**, national flag and anthem (on disk).